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KRAJEVNA SKUPNOST 
BUKOVICA – VOLČJA DRAGA 

Svet krajevne skupnosti 
                                     

 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

2. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bukovica-Volčja Draga, ki je bila  
v torek 20. 12. 2022  ob 20.00 v Kulturnem domu v Bukovici 

 
Prisotni člani Sveta KS: Mitja Gregorič, Vanda Ožbot, Tanja Vodopivec, Jure Rovan, Gaja Komel in 
Tatjana Mozetič. 
 
Sejo je vodil Mitja Gregorič, predsednik Sveta KS. 
 
 
Predlagan in z glasovanjem potrjen (6 x ZA)  je bil naslednji  dnevni  red: 
 

1. Nagovor predsednika Sveta KS. 

2. Potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje. 

3. Imenovanje tajnika KS. 

4. Predlog sklepa o imenovanju podpisnikov računov, ki ji prejme in plača KS. 

5. Predlog sklepa o imenovanju drugega in tretjega e-podpisnika (UJPnet). 

6. Predlog sklepa o odgovornem članu Sveta KS, ki bo spremljal vzdrževanje pokopališča. 

7. Predlog sklepa o imenovanju Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega inventarja. 

8. Predlog sklepa o imenovanju Komisije za popis terjatev in obveznosti. 

9. Pobude in vprašanja članov Sveta KS. 

 
 

Ad) 1 
Beseda predsednika 
 
Predsednik Sveta KS Mitja Gregorič je uvodoma povedal, da se bo kot predsednik Sveta  trudil po 
svojih močeh, da bi v naslednjih letih kot Svet KS skupaj pripomogli k razvoju naših dveh vasi. Ne 
ve in ne zna vsega,  nihče ni popoln, Verjame, da bo Svet KS delal kot ekipa, da se skupaj naredi 
največ, kar se da. »Skoraj vsi smo novi«,  je še dejal in izpostavil, da je k sreči v Svetu tudi Vanda 
Ožbot, ki ima pri delu v lokalni samoupravi dolgoletne izkušnje.  
 
 

Ad) 2 
Potrditev zapisnika 1. redne (konstitutivne) seje. 
Svet KS se je seznanil s zapisnikom 1. redne (konstitutivne) seje. Svet KS je soglasno sprejel sklep: 
zapisnik 1. redne seje je sprejet (6 x ZA). 
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Ad) 3 
Imenovanje tajnika KS 
Predsednik Mitja pove, da meni, da je dosedanji tajnik Stanko Šemrl zaupanja vreden človek, ima že 
dolgoletne izkušnje pri delu tajnika KS. Tudi Vanda Ožbot povem da je vesela, da dosedanji tajnik 
nadaljuje z delom.  
Predsednik da na glasovanje sklep o imenovanju tajnika.  
Svet KS je soglasno sprejel sklep (6 X ZA): za tajnika KS se imenuje Stanko Šemrl. Pogoji in 
medsebojne obveznosti so enake, kot v dosedanji pogodbi (PODJEMNA POGODBA za delo tajnika 
KS, z dne 1. 3. 2008 in aneks št. 1 z dne 1. 7. 2012). 

 
Ad) 4 

Sklep o imenovanju podpisnikov računov, ki jih prejmein pl 
Svet KS je soglasno (6 X ZA) sprejel sklep o imenovanju podpisnikov računov, ki jih prejme in 
plača KS. Vsak račun fizično podpišeta dva izmed podpisnikov.  
Podpisniki v mandatu 2022 – 2026 so: 

- Mitja Gregorič 
- Tanja Vodopives 
- Tatjana Mozetič 
- Vanda Ožbot 

 
Ad) 5 

Imenovanje drugega  in tretjega elektronskega podpisnika računov (dostop do UJP net) 
V procesu plačila (vsa plačila gredo preko Uprave za javna plačila) je prvi elektronski podpisnik 
Vijolica Zorn, ki vodi računovodstvo za KS. Da gre zadeva v plačilo je potreben še drugi elektronski 
podpisnik, da ni možna zloraba.  
Svet KS je soglasno (6 X ZA) sprejel sklep: drugi elektronski podpisnik je Mitja Gregorič, 
predsednik Sveta KS. V kolikor je on zadržan, je za drugi elektronski podpis pooblaščena Tanja 
Vodopivec. 
V kratki rzrpravi je bilo podanih tudi nekaj pojasnil o načinu delovanja računovodstva, ki ga za vse 
tri KS v naši občini opravlja Zoplast d.o.o. iz Bukovice (Vijolica Zorn).  
  

Ad) 6 
Sklep o odgovorni osebi, ki bo spremljala vzdrževanje pokopališča 
Svet KS je soglasno (6 x ZA)sprejel sklep o imenovanju člana KS, ki je odgovoren za spremljanje 
vzdrževanja pokopališča in podpis delovnih nalogov izvajalcu (Benko d.o.o.) To je Vanda 
Ožbot. O načinu dela se dogovori z izvajalcem. 
Glede pokopališča so se v razpravi odprla številna vprašanja (dokončanje novega načrta pokopališča 
in izdelava oglasne deske, problematika žernih grobov in drugo). Svet KS se je dogovoril, da si pred 
naslednjo sejo skupaj ogledajo pokopališče. Problematika se uvrsti na naslednjo sejo Sveta KS.  
 

Ad) 7 
Imenovanje Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega materiala 
Svet KS je soglasno (6 X ZA) sprejel naslednji sklep: 
 
Člani komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega materiala so: 

- Tatjana Mozetič, predsednica 
- Tine Rovan, član 
- Stanko Šemrl, član 
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Komisija svoje delo opravi v času pred naslednjo sejo Sveta KS, na kateri poda poročilo o 
opravljenem delu.  
 

Ad) 8 
Imenovanje Komisije za popis terjatev in obveznosti 
Svet KS je soglasno (6 x ZA) sprejel naslednji sklep: 

Člani komisije za popis terjatev in obveznosti so: 
Tanja Vodopivec, predsednca 
Gaja Komel, članica 
Vanda Ožbot, članica 

Komisija bo svoje delo opravila potem, ko bo pripravljeno Računovodsko poročilo za leto 2022. 
 
 

Ad) 9 
 
Vprašanja in pobude članov Sveta KS ter informacije 

1. Vanda Ožbot je povedala, da meni, da je v okviru Kulturnega doma veliko stvari neurejenih 
(razne pogodbe, najemniki, elaborat o etažni lastnini….). Tudi ostali člani so povedali, da se 
želijo celostno seznaniti s problematiko lastnine, najemnin v KD in z upravljanjem dvoran.  
Svet KS je soglasno (6 x ZA) sprejel sklep: problematiko Kulturnega doma bomo 
obravnavali na naslednji seji, ko se pripravi tudi ustrezno gradivo na to temo.  

2. Vanda Ožbot tudi opozori, da moramo takoj pristopiti k pripravi Finančnega načrta KS in 
pripraviti predloge za oblikovanje občinsklega proračuna.  

3. Predsednik je povedal, da je potrebno pripraviti prireditev ob kultunemu prazniku (8. februar).  
4. Vanda Ožbot je opozorila, da je delitvena bilanca med našo in sosednjimi občinami še vedno 

neurejena. 
5. Svet KS je soglasno sprejel sklep: skrbnica Facebook strani krajevne skupnosti je Gaja 

Komel.  
6. Tatjana Mozetič je opozorila na otvoritev razstave jaslic v Lomovem, ki bo v petek 23. 

decembra ob 19.00. 
 
 

 
Seja je bila zaključena ob 22.20.  
 
 
 
  
Zapisnik napisal:                                                                           Predsednik Sveta KS 
Stanko Šemrl, tajnik KS                                                      Mitja Gregorič 
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